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7/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
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Napirend elfogadására 

8/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Szociális keret felhasználásának 
elfogadására 
 

9/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a Jász-Föld Zrt. fejlesztési beruhá-
zásának megvalósítása érdekében Jászla-
dány Nagyközség Területrendezési Eszkö-
zeinek módosítása során a partnerségi 
egyeztetési eljárás lezárására, valamint 
végső szakmai véleményezési szakasz le-
folytatásának kezdeményezésére 
 

10/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a T-Plasztik Kft. fejlesztési beru-
házásának megvalósítása érdekében Jászla-
dány Nagyközség Területrendezési Eszkö-
zeinek módosítása során a partnerségi 
egyeztetési eljárás lezárására, valamint 
végső szakmai véleményezési szakasz le-
folytatásának kezdeményezésére 
 

11/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális Javaslat Jászladány Nagyközség Terület-
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Bizottsági határozat rendezési Eszközök módosítása kapcsán a 
végső szakmai véleményezési szakaszok 
összevonására 
 

12/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a polgármester szabadságának 
elfogadására 
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mányzat és a Jászladányi Roma Nemzeti-
ségi Önkormányzat között kötött együtt-
működési megállapodás felülvizsgálatának 
elfogadására 

 
16/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a védőnői álláshelyre kiírt pályázat 
eredménytelenné nyilvánítására 
 

17/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat védőnői álláshely pályázati 
kiírásra 
 

18/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a háziorvosi álláshelyre kiírt 
pályázat eredménytelenné nyilvánítására 
 

19/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat háziorvosi álláshely pályázati 
kiírásra 
 

20/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói 
álláshellyel kapcsolatos pályázat kiírására 
 

21/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat ideiglenes bizottság létrehozására 
a Nagyközségi József Attila Művelődési 
Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére 
kiírt pályázat véleményezésére 
 

22/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a mezőőrök munkaidejéről és 
annak módosítási lehetőségéről szóló 
tájékoztató elfogadására 
 

23/2019.(I.29.) Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsági határozat 

Javaslat a REGIO-KOM Térségi Kommu-
nális Szolgáltató Társulás hatáskörében 
lévő két gazdasági társaság egyesülésére 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 
 

Készült:  
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat képviselő-testület ÜGYRENDI-JOGI-
SZOCIÁLIS BIZOTTSÁGA 2019. január 29-én megtartott  n y í l t ,  s o r o s ülésén 
a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
Jelen vannak:  

Seresné Lados Éva elnök 
Dr. Bakos Beáta 
Szöllősi János 
Baginé Gavaldik Lívia 
Karkusné Dósa Zsuzsanna 
  

5 fő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak közül megjelent: 
   
   
 Lovász Imre   jegyző 
 Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 Major Ferencné   alpolgármester  
 Lóczi István   aljegyző 
 Dankó Zoltán   főépítész 
 Lajosné Kiss Klára   intézményvezető 
 Müllerné Braun Erika  intézményvezető 
 Kun Adrienn   mb. intézményvezető 
 Göröcs László   mb. intézményvezető 
  
 
 
Seresné Lados Éva bizottság elnöke: sok szeretettel köszönti a megjelent bizottsági tagokat.  
Megállapítja, hogy a bizottság 5 tagja közül 4 személy jelen van, Dr. Bakos Beáta jelezte, 
hogy késve érkezik. A bizottság 4 fővel addig is határozatképes. Baginé Gavaldik Líviát 
felkéri a jegyzőkönyv hitelesítésére. 

Seresné Lados Éva elnök: szavazásra teszi, ki az, aki elfogadja Baginé Gavaldik Líviát 
jegyzőkönyv hitelesítőnek. A bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a 
javaslatot, és a következő határozatot hozza: 
 
6/2019.(I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Jegyzőkönyv hitelesítő személyének megállapításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság a 2019. január 29-i Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági 
ülésen Baginé Gavaldik Líviát jelöli ki jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

Erről értesül:  
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
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Seresné Lados Éva elnök : Az írásbeli meghívót mindenki megkapta. Kérdezi, a meghívóban 
szereplő napirendi pontokat kívánják-e módosítani, vagy új napirendi ponttal kívánják-e 
kiegészíteni azt?   

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 11 nyílt és 1 zárt napirendi 
pontból álló napirendet? A bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és a 
következő határozatot hozza: 
 
 
7/2019.(I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Napirend elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottság a 2019. január 29-i soros ülés napirendjét a következőképpen fogadja el:     

 
 N a p i r e n d :  
 
1./ Pénzügyi helyzet ismertetése, szociális keret felhasználás 

Előadó: Lóczi István aljegyző 
 

2./ Előterjesztés Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközeinek (TRE) 
módosításához 
Előadó: Dankó Zoltán főépítész 
 

3./ Előterjesztés a polgármester szabadságának elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 

4./ Javaslat az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejének elfogadására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 

5./ Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi 
munkájáról, különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére, 
nevelőszülőkkel és az intézményekkel tartott kapcsolatukra 
Előadó: Czibak László elnök 
 

6./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 

7./  Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint 
új pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
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8./ Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására valamint 
új pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
 

9./ Pályázati kiírás a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
igazgatói álláshelyére, valamint ideiglenes bizottság létrehozása a Nagyközségi 
József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázat 
véleményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző  
 

10./ Tájékoztatás a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
 

11./ Előterjesztés a REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 
hatáskörében lévő két gazdasági társaság egyesüléséről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 

Zárt ülés 
 

 
12./ Természetben és pénzben is nyújtható rendkívüli eseti támogatás iránti kérelmek 

elbírálása 
Előadó:  Bezzeg Nándorné ügyintéző 

 
 

Erről értesül:  
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 

 

 
1. N A P I R E N D I     PONT 

Pénzügyi helyzet ismertetése, a szociális keret felhasználása 
Előadó: Lóczi István aljegyző 
 
Seresné Lados Éva elnök: az írásos anyagot mindenki megkapta, kérdezi Lóczi István 
aljegyzőt, kívánja-e összefoglalni, kiegészíteni a napirendi pontot? 

Lóczi István aljegyző: Tisztelettel köszönti a jelen lévőket. Tájékoztatja a bizottság tagjait, 
hogy a 2018. évi szociális keret teljes egészében felhasználásra került. A 2019. évi szociális 
keretről már kaptak tájékoztatást, de a pénzügyi osztály dolgozói kérték, hogy a költségvetés 
elkészítése előtt ne készüljön tervezet, de várhatóan 70 millió forint körül lesz majd az idei 
keret. Ennek az oka, hogy a 2017. évi adatokat vették figyelembe. De ha elkészül a tervezet az 
majd a bizottság elé fog kerülni.  

A januári kifizetésekről mellékelt táblázatban látható, hogy a gyógyszertámogatások száma 
továbbra is magas. Az e-vényekkel kapcsolatban több esetben felmerülő probléma volt, hogy 
nem tudták beazonosítani, hogy ki az, aki kapja a támogatást. Levélben kértek segítséget a 
gyógyszertártól, hogy amennyiben van rá lehetőség, az ilyen esetekben készítsenek 
egyszerűsített számlát, amelyen szerepel az ügyfél neve és címe. Ez alapján tudja az 
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igazgatási osztály nyomon követni, hogy a rendeletben meghatározott feltételek teljesüljenek. 
Erre pozitív választ kaptak, jelenleg ez így zajlik. Ezen kívül az orvosok továbbra is kiállítják 
a hagyományos vényeket, amelyekkel kapcsolatban nincs gond. Ami problémát szokott 
jelenteni, hogy ha a felírt gyógyszerekről készítenek egy előzetes kalkulációt a 
gyógyszertárban, az nem minden esetben egyezik a kifizetéskor megjelenő tényleges 
összeggel, vagy drágább lesz a gyógyszer, vagy esetleg másfélét kapnak. És sok esetben a 
támogatáson felüli összeget nem tudják kifizetni a lakosok. Van olyan eset is, amikor az 
igénylő a készpénzt szeretné megkapni, hogy egyáltalán ki tudja váltani a gyógyszert. Ennek 
kapcsán továbbra is alkalmazzák azt az eljárást, hogy naponta egyszer a Polgármesteri Hivatal 
dolgozója kiváltja a gyógyszereket. Sok esetben látható, hogy rendszeresen nyugtatókat 
vannak felírva egyes személyeknek. Tartanak tőle, hogy esetleg ebből üzleti tevékenységet 
folytatnak egyesek.  

Karkusné Dósa Zsuzsanna: Egy alkalommal tanúja volt a hivatali dolgozó általi 
gyógyszerkiváltásnak. Ennek során látta, hogy tápszerek is szerepelnek a kiváltott 
gyógyszerek között. Amennyiben van rá lehetőség, kéri, hogy tájékoztassák arról, hogy ki az, 
aki nem tudja kiváltani a tápszert, mivel az veszélyezteti a gyermeket, így a Gyermekjóléti 
Szolgálat felé jelzéssel fog élni. Úgy gondolja, hogy sokan ki tudnák váltani a gyógyszert, de 
kihasználják a helyzetet.  

Lóczi István aljegyző: Az orvosi vényeket nem szokták vizsgálni, hiszen azt a gyermekorvos, 
vagy a háziorvos írja ki. De a recepteket lemásolják, így ha az adatvédelmi előírások lehetővé 
teszik, tudnak erről tájékoztatást adni.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Úgy gondolja, hogy a gyógyszertámogatás egész 
rendszerét át kellene gondolni. Ez korábban úgy működött, hogy adott be egy kérelmet a 
lakos, volt valamennyi ügyintézési idő, amely után kapott egy határozatot és ezt követően 
felvehette a támogatást. Ehhez képest most mindenkinek sürgősen kell a gyógyszer, minden 
eset rendkívüli. Azt nagyon át kell gondolni. Nem a rendelettel van baj, mert abban 
szabályozva van. Nyilván lehetnek rendkívüli esetek, egyéni elbírálás, de nem lehet minden 
eset rendkívüli. Hová fog vezetni az, hogy van egy rendelet, de ehhez képest napi szinten 
soron kívül adják ki a támogatást? 

Lóczi István aljegyző: Az igazgatási osztály számára is egyszerűbb volna a korábbi helyzet, 
amikor leadják a kérelmet, elkészül a határozat és szerdánként van kifizetve. Nekik is az lenne 
jó, ha nem kellene a gyógyszert a lakosok helyett kiváltani.  

Karkusné Dósa Zsuzsanna: Annyit kér, hogy ha egy gyermek részére egymás után több 
alkalommal is a Hivatalnak kell kiváltania a tápszert, azt jelezzék felé, mert meg fogja tenni a 
szükséges lépéseket.  

Lovász Imre jegyző: A helyi rendelet alapján nagyon egyszerűen lehet kezelni ezt a 
helyzetet. A lakos benyújtja a kérelmet, amely mellé csatolja a gyógyszerek kifizetéséről 
szóló számlát, majd megkapja a határozatot a támogatásról, és szerdán a pénztári kifizetés 
során felveheti. Ez teljesen járható út, és visszaszorítana minden ilyen jellegű visszaélést.  

Karkusné Dósa Zsuzsanna: Biztosan vannak rendkívüli esetek, de biztos benne, hogy az 
esetek 70 %-ban indokolatlan.  

Baginé Gavaldik Lívia: Úgy gondolja, hogy a tápszer egy kiszámítható kiadás, a családi 
költségvetésben azzal kalkulálni kell. Más az a helyzet, amikor egy lázas állapot áll fenn, és 
rendkívüli támogatást kérnek, mert nem számít rá, hogy a hónap végén például antibiotikumra 
kell majd költeni. 
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Lovász Imre jegyző: Az orvosi vényen lehet látni, hogy mikor írta fel az orvos. Sokszor két-
három hetes vényeket hoznak be. 

Baginé Gavaldik Lívia: Úgy gondolja, hogy erre oda kell figyelni. Van rendszeres 
gyógyszertámogatás a helyi rendelet alapján, és vannak rendkívüli esetek. És ezekben a 
rendkívüli esetekben szabad csak megengedni, hogy a Hivatal dolgozója váltsa ki a 
gyógyszereket.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Egyébként is gátat kell szabni ennek, hiszen a 
korábbi évben is bőven 100% feletti volt a felhasználás a gyógyszertámogatások tekintetében 
és nem biztos, hogy a leginkább rászorulók tudták igénybe venni.  

Baginé Gavaldik Lívia: Egyet ért azzal, hogy nem a legrászorultabb réteget éri el a 
támogatás.  

Karkusné Dósa Zsuzsanna: Sok idős ember van, aki kevés nyugdíjból él és rendszeresen 
nagy kiadást jelent a gyógyszer megvásárlása, mégsem jön be, mert szégyelli, hogy 
támogatást kell kérnie.  

Baginé Gavaldik Lívia: Úgy gondolja, hogy a rendkívüli helyzetre is igaz ez az állítás, 
inkább azok jelentkeznek, akik mástól hallják, hogy így is lehet és rászoknak erre. 

Karkusné Dósa Zsuzsanna: Viszont a tápszer nem rendkívüli helyzetben szükséges. Az egy 
folyamatos szükséglet.  

Baginé Gavaldik Lívia: Ha pedig rendkívülinek mondható, akkor ott más veszélyeztető 
tényező is fennáll. Azon családok helyzete, akik alkalmi munkából élnek nagyon sérülékeny 
jövedelem szempontjából. Nem kiszámítható, hogy viszik-e dolgozni, tud-e menni. Azonban 
akkor a gyereke veszélyeztetettsége is felmerül.  

Lóczi István aljegyző: Azon lesznek, hogy ne a Hivatali dolgozóknak kelljen kiváltani a 
gyógyszereket.  

Seresné Lados Éva elnök: Támogatja. Hozzák be a gyógyszertárban kapott számlát, és azzal 
tudják igazolni, hogy kiváltották.  

Lóczi István aljegyző: Az még nem jelenti, hogy a felírt gyógyszert váltották ki. 

Lovász Imre jegyző: A számlán tételesen látható, hogy mit vásároltak, így össze lehet 
hasonlítani a felírt gyógyszerekkel.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Biztos lesz olyan a jövőben is, aki nem tudja 
kiváltani a gyógyszert, lehetnek rendkívüli esetek, ezt nyilván majd mérlegelni kell. De nem 
szabad hagyni, hogy ez tömeges és rendszeres legyen. 

Lovász Imre jegyző: Ebben lehetne kérni a családsegítő szolgálat segítségét is.  

Baginé Gavaldik Lívia: Csak abban tudnak nyilatkozni, hogy gondozott-e vagy sem az 
érintett személy, illetve, hogy nehéz anyagi körülmények között él-e. Nagyon informatív lehet 
egyébként, ha azt is megvizsgálják, hogy ki az, aki gyermeke részére a tápszert rendszeresen 
nem tudja kiváltani.  

Seresné Lados Éva elnök kérdezi van-e még valakinek kérdése, észrevétele? 

  Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

 
Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az, aki elfogadja a szociális keret 
felhasználásáról szóló tájékoztatót az előterjesztés szerint, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogad, és a következő határozatot hozza: 
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8/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Szociális keret felhasználásának elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága elfogadja a szociális keret 2019. január havi felhasználásáról szóló 
tájékoztatót a mellékelt táblázat szerint. 

Erről értesül:  
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 
 
2. N A P I R E N D I    PONT 

Előterjesztés Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközeinek (TRE) 
módosításához 
Előadó: Dankó Zoltán főépítész 
 
Seresné Lados Éva elnök: Felkéri Dankó Zoltán főépítészt ismertesse a napirendi pontot. 

Dankó Zoltán főépítész: Három előterjesztés található a mellékelt írásos anyagban. Ennek az 
oka a következő. Párhuzamosan készül két rendezési terv, az egyik a Jász-Föld Zrt., a másik a 
T-Plasztik Kft. kezdeményezésére, amely a település két külön területét érinti. Abból a 
megfontolásból indult két külön eljárás, mert mindkét esetben láttak bizonytalansági 
tényezőket, és nem lett volna kívánatos, hogy ha az egyik megakad valamilyen okból 
kifolyólag, akkor a másikat is hátráltassa. Az azóta történt hatósági egyeztetéseken, lakossági 
fórumon, partnerségi egyeztetésen túljutva elmondható, hogy ezek az akadályok leküzdötté 
váltak, ezért készült a harmadik határozati javaslat, amely szerint a két eljárást egyesítve 
vinnék tovább. Ez azt jelenti, hogy a Képviselő-testületnek arról kell állást foglalnia, hogy 
ebben a formában mehet-e tovább az Állami Főépítész elé. Ennek semmilyen akadálya nincs, 
erre vonatkozik az első két határozati javaslat. És ha ez mehet így tovább, akkor az 
egyesítésre vonatkozik a harmadik javaslat. Az Állami Főépítész a szakhatóságok véleményét 
kikéri, amely vélhetően csak formális lesz, nem számítanak különösebb észrevételre. Ezt 
követően fogja az Állami Főépítész kiadni a saját végső véleményét. Ezután, ennek 
birtokában dönthet majd a Képviselő-testület a rendezési terv módosításának elfogadásáról. 
Ahhoz, hogy ez egyszerűbben menjen tovább szükséges a harmadik, egyesítő határozati 
javaslat elfogadása.  

Szöllősi János: Részt vett mindkét lakossági fórumon. Javasolja a határozati javaslatok 
elfogadását.  

Baginé Gavaldik Lívia: Ez azt jelenti, hogy le lesz zárva a Tisza utca egyik vége? És a 
lakosság hozzájárult ehhez? 

Dankó Zoltán főépítész: A rendezési terv módosítása révén a Tisza utca lezárásra szánt 
szakasza átminősül útból gazdasági övezetté. Azért, hogy a lakosság ne kényszerüljön 
kerülőre, a rendezési terv kijelöl egy új nyomvonalon a vasút mellett egy kerülőutat. Addig, 
amíg ez az út nem készül el, a Tisza utca lakói a rendszámfelismerő rendszer segítségével 
szabad átjárást kapnak a T-Plasztik Kft. területén. A lakossági fórumon már nem volt olyan 
észrevétel, amely ellene lenne a szándéknak.  
 
Seresné Lados Éva elnök: Kérdezi, van-e még kérdés, javaslat? 

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el.  
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Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra ja-
vasolja a Jász-Föld Zrt. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászladány Nagy-
község Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyeztetési eljárás lezá-
rását, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának kezdeményezését az 
előterjesztés szerint, melyet a bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogad, és a követ-
kező határozatot hozza: 
 
9/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat a Jász-Föld Zrt. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászladány 
Nagyközség Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyeztetési 
eljárás lezárására, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának kez-
deményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 267/2018. (VII. 19.) 
számú határozatával döntött a Jász-Föld Zrt. kérelmére a Jászladány Nagyközség Te-
lepülésrendezési eszközeinek (TRE) módosításáról. Bertalanné Drávucz Katalin pol-
gármester a TRE tervezetét a 2019. január 9-i fórumon véleményeztette a partnerekkel, 
amelyre vélemény nem érkezett be.  
Az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület a partnersé-
gi egyeztetést tekintse lezártnak, és fogadja el, valamint hatalmazza fel Bertalanné 
Drávucz Katalin polgármestert a végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásá-
nak kezdeményezése érdekében az állami főépítészi hatáskörében eljáró, hatáskörrel 
és illetékességgel rendelkező megyei kormányhivatalhoz kérelem benyújtására. 

Erről értesül:   
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra ja-
vasolja a T-Plasztik Kft. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászladány 
Nagyközség Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyeztetési eljárás 
lezárását, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának kezdeményezését az 
előterjesztés szerint, melyet a bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogad, és a követ-
kező határozatot hozza: 
 
 
10/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat a T-Plasztik Kft. fejlesztési beruházásának megvalósítása érdekében Jászla-
dány Nagyközség Területrendezési Eszközeinek módosítása során a partnerségi egyezte-
tési eljárás lezárására, valamint végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásának 
kezdeményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 300/2018. (VIII. 30.) 
számú határozatával döntött a T-Plasztik Kft. kérelmére a Jászladány Nagyközség Te-
lepülésrendezési eszközeinek (TRE) módosításáról. Bertalanné Drávucz Katalin pol-
gármester a TRE tervezetét a 2019. január 9-i fórumon véleményeztette a partnerekkel, 
amelyre vélemény nem érkezett be.  
Az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület a partnersé-
gi egyeztetést tekintse lezártnak, és fogadja el, valamint hatalmazza fel Bertalanné 
Drávucz Katalin polgármestert a végső szakmai véleményezési szakasz lefolytatásá-
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nak kezdeményezése érdekében az állami főépítészi hatáskörében eljáró, hatáskörrel 
és illetékességgel rendelkező megyei kormányhivatalhoz kérelem benyújtására. 

Erről értesül:   
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra ja-
vasolja Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközök módosítása kapcsán a végső 
szakmai véleményezési szakaszok összevonását az előterjesztés szerint, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogad, és a következő határozatot hozza: 
 
 
11/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat Jászladány Nagyközség Területrendezési Eszközök módosítása kapcsán a végső 
szakmai véleményezési szakaszok összevonására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a T-Plasztik Kft. (5055 Jászladány, 
Tisza u. 4.) és a Jász-Föld Zrt. (5055 Jászladány, Tiszasülyi u. 1.) fejlesztési beruházá-
sa megvalósítása érdekében fogadja el a Jászladány Nagyközség Településrendezési 
Eszközei (TRE) módosításának tervezetét. 
Továbbá javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel Bertalanné Drávucz Kata-
lin polgármestert, hogy a két TRE módosítás végső szakmai véleményezési szakaszok 
lefolytatásait egy eljárásban kezdeményezze, valamint az állami főépítészi hatáskör-
ében eljáró, hatáskörrel és illetékességgel rendelkező megyei kormányhivatalhoz ké-
relmet nyújtson be. 

Erről értesül:   
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 

3. N A P I R E N D I    PONT 

Előterjesztés a polgármester szabadságának elfogadására 
Előadó: Lovász Imre jegyző 

 

Seresné Lados Éva elnök: kérdi Lovász Imre jegyzőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni az 
írásos anyagot? 

Lovász Imre jegyző: A polgármester tekintetében a munkáltatói jogokat a Képviselő-testület 
gyakorolja, amely alapján minden év február 28-ig kell jóváhagynia a Képviselő-testületnek a 
polgármester szabadságának ütemezését. Polgármester asszony elkészítette az ütemtervet, 
amely jól látszik az előterjesztés utolsó oldalán. Kéri a bizottságot, hogy a Képviselő-
testületnek javasolja elfogadásra. 

Seresné Lados Éva bizottság elnöke kérdi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az 
elhangzottakkal vagy az írásos anyaggal kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 
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Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi  ki az aki elfogadja a polgármester szabadságolási 
tervét, melyet a bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogad, és a következő határozatot 
hozza: 

 
12/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat a polgármester szabadságának elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja Bertalanné 
Drávucz Katalin polgármester 2019. évi szabadságának ütemezését az előterjesztés 
szerint. 

Erről értesül:   
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

 
4. N A P I R E N D I    PONT 
Javaslat az óvoda és bölcsőde nyári zárva tartási idejének elfogadására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 

 

Seresné Lados Éva elnök: az írásos anyagot mindenki megkapta, ezért kérdezi Lajosné Kiss 
Klára intézményvezetőt kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést. 

Lajosné Kiss Klára intézményvezető: Köszönti a bizottság tagjait, a megjelenteket. Nem 
kíván kiegészítéssel élni.  

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az, aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde, nyári takarítási szünet idejének meghatározását, 
az intézmény SZMSZ-ben foglaltaknak megfelelően, az alábbi időpontokra: Petőfi úti 
Tündérkert óvodában: 2019. július 1-től július 21-ig (3 hét), a Rákóczi úti Szivárvány 
óvodában: 2019. július 22-től augusztus 11-ig (3 hét), a Bölcsődében: 2019. július 1-től július 
14-ig. (2 hét). Az óvoda nyári zárva tartásának ideje alatt a szülői igényeket figyelembe véve 
a nyitva tartó óvodában fogadják az óvodás gyermekeket, biztosítják felügyeletüket. A 
bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot, és a következő határozatot 
hozza: 

 
 
13/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Javaslat a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde nyári zárva tartásának meghatározására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Jászladányi 
Óvoda és Bölcsőde, nyári takarítási szünet idejének meghatározását, az intézmény 
SZMSZ-ben foglaltaknak megfelelően, az alábbi időpontokra: 

  
Petőfi úti Tündérkert óvodában:  2019. július 1-től július 21-ig (3 hét) 
A Rákóczi úti Szivárvány óvodában:  2019. július 22-től augusztus 11-ig (3 hét) 
Bölcsődében:  2019. július 1-től július 14-ig. (2 hét) 
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Az óvoda nyári zárva tartásának ideje alatt a szülői igényeket figyelembe véve a nyitva 
tartó óvodában fogadják az óvodás gyermekeket, biztosítják felügyeletüket. 
 
Erről értesül:   

 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
5. N A P I R E N D I    PONT 

Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról, 
különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére, nevelőszülőkkel és az 
intézményekkel tartott kapcsolatukra 
Előadó: Czibak László elnök 
 

Seresné Lados Éva elnök: írásban megkapta mindenki a beszámolót. Czibak László a 
Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke nincs jelen. Egész tartalmas beszámoló 
készült, úgy, hogy a pedagógusok dolgoznak a Bari Shei pályázatban. De azt tudnia kell a 
bizottságnak és majd a Képviselő-testületnek is, hogy ebben sajnos semmilyen érdeme nincs 
Czibak Lászlónak. Ezt az iskolában a pedagógusokkal valósítják meg, ők készítik fel a 
fellépésekre a gyerekeket. Olvasott olyat a beszámolóban, hogy támogatják a hátrányos 
helyzetű tanulókat. Minden osztályban van legalább egy-két olyan tanuló, akinek semmilyen 
felszerelése nincs. Még szeptember elején ígéretet tett Czibak László, hogy ha a pedagógusok 
összeírják, hogy mire van szükség, a nemzetiségi önkormányzat megvásárolja. Készítettek is 
egy listát, azonban a gyerekek végül nem kapták meg a felszerelést. Két évvel ezelőtt valóban 
kaptak ilyen támogatást a tanulók, de azóta nem. 

Kérdi a bizottság tagjait, van-e valakinek további észrevétele a beszámolóval kapcsolatban?  

Baginé Gavaldik Lívia: Ehhez kapcsolódva lenne véleménye. Több támogatás is 
megemlítésre kerül a beszámolóban. Nem tud olyan esetről, hogy a családsegítő szolgálat 
látókörébe került családokat támogatta volna, akár ruhaadomány közvetítésével akár más 
módon a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat. Nem kértek javaslatot sem arra 
vonatkozóan, hogy kik legyenek azok a családok, akik rászorulnak.  

Seresné Lados Éva elnök: Ezzel kapcsolatban is beszélt Czibak Lászlóval, aki elmondta, 
hogy saját otthonában osztotta a ruha adományokat, ami nagyon megterhelő volt. Ebben is 
felajánlotta részére az iskola segítségét, ahol azt is látják, hogy kik azok a gyerekek, akiknek 
szükségük lenne rá. Abban maradtak, hogy októberben így is lesz, azonban ez elmaradt.  

Baginé Gavaldik Lívia: Biztosan célzottan megtalálja azokat, akik rászorulnak a 
támogatásra. A családsegítő szolgálathoz biztos, hogy nem jutottak el ezek a dolgok. Ezt 
aggályosnak tartja. Az SZGYF-RSZTOP csomagosztásán kifejezetten kérte Czibak László, 
hogy ő továbbíthassa a csomagokat a rászoruló, megváltozott munkaképességű, alacsony 
jövedelmű személyeknek. Azonban az olyan szigorú nyilvántartású projekt, amelyet nem 
tudott volna megvalósítani. Nem tudja, hogy a Polgármesteri Hivatal véleményét kikéri-e 
azzal kapcsolatban, hogy melyek azok a rendszeresen nehéz helyzetbe kerülő családok, akik a 
Hivatalhoz fordulnak támogatásért. Mert a rászorulók körét így lehetne felmérni és talán nem 
azon múlna, hogy egy-két ember a nemzetiségi önkormányzatból kit tart érdemesnek a 
támogatásra.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Semmilyen kapcsolattartás nincs feléjük sem. 
Nem gondolja, hogy valós információk alapján osztják a támogatást.  
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Lovász Imre jegyző: Annyi információ van, hogy a tavalyi év során kétszer kérte el Czibak 
László a NÜVI gépjárművét, hogy nagyobb mennyiségű ruhaadományt hozzon el a Máltai 
Szeretetszolgálattól, egyszer tavasszal, amikor oda is adták, egyszer pedig ősszel, akkor 
azonban foglalt volt a gépjármű. Az intézményvezető felajánlotta, hogy a következő két hétre 
egyeztessenek időpontot, de ez nem történt meg. Annyi információ van, amit Czibak László 
elmondott, hogy saját házánál osztotta ezeket az adományokat. De arról, hogy milyen 
feltételrendszer mellett, milyen jogosultságok alapján, semmit sem tudnak. Azt sem tudják, 
mennyi ruhát hozott el.  

Baginé Gavaldik Lívia: Kíváncsi lenne, hogy a jászalsószentgyörgyi, vagy a jászapáti roma 
napokon kik voltak azok a gyerekek, akik felléptek.  

Seresné Lados Éva elnök: Akik a Bari Shei pályázatban részt vesznek. Ennek a 
beszámolónak a 90 %-át ez teszi ki.  

Baginé Gavaldik Lívia: Jó lenne, ha a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
munkájáról képes beszámolón keresztül értesülhetne a lakosság, akár a Ladányi Hírekben. 

Lovász Imre jegyző: A feladatalapú támogatás során többször is kérték már, hogy a 
meghívókat, esetleg fényképeket hozzanak, amit a jegyzőkönyv mellé csatolni lehetne, és 
ezáltal lehetne dokumentálni, hogy hol jártak. De ez nem szokott megvalósulni.  

Seresné Lados Éva elnök kérdezi, van-e még valakinek kérdése, észrevétele? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról szóló 
beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 
14/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Javaslat a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról szóló 
beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadását az elő-
terjesztés szerinti tartalommal. 
Erről értesül:   

 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
6. N A P I R E N D I    PONT 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 
Dr. Bakos Beáta csatlakozik a bizottság munkájához. 

A bizottság létszáma 5 főre emelkedik. 
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Seresné Lados Éva elnök: írásban megkapta mindenki az együttműködési megállapodás 
tervezetét. Kérdezi Lovász Imre jegyzőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos 
anyagot? 

Lovász Imre jegyző: A nemzetiségek jogairól szóló törvény alapján kötelező együttműködési 
megállapodást kötnie az önkormányzatnak és a roma nemzetiségi önkormányzatnak. A 
nemzetiségi törvény 80. §-a egyértelműen meghatározza, hogy milyen témákat kell 
tartalmaznia az együttműködési megállapodásnak. Ez egyrészt arról szól, hogy milyen tárgyi 
és személyi feltételeket kell biztosítani, másrészt pedig hogy a költségvetésével illetve a 
pénzügyi gazdálkodásával kapcsolatban milyen feladatokat kell ellátnia a Polgármesteri 
Hivatalnak. Az írásos anyagban található megállapodás tervezet, a kötelező elemeket 
tartalmazza, tehát iroda biztosítását a kötelezően előírt időpontokban, illetve pluszban egy 
telefon használat van megállapítva, 10.000.- forint értékig, amely nem kötelező. Ezeken felül 
minden egyebet kérniük kell a Képviselő-testülettől, amelynek hatvan napja van a kérelem 
megtárgyalására és a döntéshozatalra. Ha az együttműködési megállapodás valamilyen okból 
nem kerül megkötésre, a Kormányhivatal soron kívüli eljárást folytat le, és a bíróságnál 
kezdeményezi az együttműködési megállapodás létrehozását.  

Szöllősi János: Javasolja elfogadásra az együttműködési megállapodást, ahogy olvasta, csak a 
kötelező feladatokat tartalmazza. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: A jövőben minden nemzetiségi önkormányzati 
ülésre kapnak majd meghívót a képviselők, a bizottsági tagok és az intézményvezetők is, hogy 
nagyobb rálátásuk legyen a roma nemzetiségi önkormányzat tevékenységére.  

Baginé Gavaldik Lívia: Szívesen részt venne az üléseken. 

Seresné Lados Éva bizottság elnöke: kérdi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatát az előterjesztés 
szerinti tartalommal. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester megbízását az együttműködési megállapodás aláírására, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 
15/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Javaslat a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatának elfogadá-
sára 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Jászladány 
Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kö-
zött kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatát az előterjesztés szerinti tarta-
lommal. 
A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek Bertalanné Drávucz Katalin polgármes-
ter megbízását az együttműködési megállapodás aláírására. 

 
Erről értesül:   
   1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
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   2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
7. N A P I R E N D I    PONT 

Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Lovász Imre jegyző 

 

Seresné Lados Éva elnök: kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin polgármester asszonyt és 
Lovász Imre jegyzőt, kívánják-e kiegészíteni az előterjesztést. 

Lovász Imre jegyző: A tavalyi év végén a Képviselő-testület pályázatot írt ki védőnői 
álláshely betöltésére, melyben a benyújtási határidő 2019. január 15. volt. A kiírt határidőig 
sajnos most sem érkezett be pályázat, ezért javasolja annak eredménytelenné nyilvánítását. 
Továbbá egy korábbi Képviselő-testületi döntésnek megfelelően hoztak egy új pályázati 
kiírást, amelyben a benyújtási határidő 2019. március 15-e lenne, az elbírálásra a 2019. 
március 28-i Képviselő-testületi ülésen kerülne sor, illetve betölthető az állás az elbírálást 
követően akár azonnal. 

Seresné Lados Éva bizottság elnöke kérdi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az, aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, mivel a 
kiírt határidőig nem érkezett be pályázat? A bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 

 
16/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Javaslat a védőnői álláshelyre kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja a védőnői álláshelyre 
kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánítását, mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 

Erről értesül:   
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./  Képviselő-testület tagjai helyben 
 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a védőnői álláshelyre új pályázat kiírását az előterjesztés szerinti feltételekkel, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a következő határozatot hozza: 

 
17/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat  
Javaslat védőnői álláshely pályázati kiírásra 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a védőnői 
állás pályázati kiírását az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 Erről értesül:   
 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
  
8. N A P I R E N D I    PONT 

Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Lovász Imre jegyző 

 

Seresné Lados Éva elnök: Kérdezi Lovász Imre jegyzőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni 
az írásos anyagot? 

Lovász Imre jegyző: Ugyanaz a helyzet sajnos, mint a védőnői állás tekintetében. Év végén 
ugyanúgy kiírta a Képviselő-testület a pályázatot, amelyben a benyújtási határidő szintén 
2019. január 15. volt, amely határidőig nem érkezett be pályázat. Ezért javasolná a pályázati 
eljárás eredménytelenné nyilvánítását, illetve egy korábbi Képviselő-testületi határozatnak 
megfelelően hozták itt is az új pályázati kiírást, amely ugyanazokat a határidőket tartalmazza, 
mint a védőnői álláshelyre kiírt pályázat.  

Seresné Lados Éva bizottság elnöke kérdi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, mivel a 
kiírt határidőig nem érkezett be pályázat? A bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 

 
18/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
 Javaslat a háziorvosi álláshelyre kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja a háziorvosi álláshelyre 
kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánítását, mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 
 
Erről értesül:   

 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./  Képviselő-testület tagjai helyben 

 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi ki az aki a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja a háziorvosi álláshelyre új pályázat kiírását az előterjesztés szerinti feltételekkel, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a következő határozatot hozza: 
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19/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat háziorvosi álláshely pályázati kiírásra 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a háziorvosi 
állás pályázati kiírását az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
 Erről értesül:   

 1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 
9. N A P I R E N D I    PONT 

Pályázati kiírás a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói 
álláshelyére, valamint ideiglenes bizottság létrehozása a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Lovász Imre jegyző 

 

Seresné Lados Éva elnök: Kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert és Lovász Imre 
jegyzőt, kívánják-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Lovász Imre jegyző: Bizonyos időközönként kötelező kiírni a pályázatot a Művelődési Ház 
esetében az intézményvezetői álláshelyre. Jelenleg Kun Adrienn van megbízva az intézmény 
vezetésével 2019. június 31-ig, de legfeljebb az intézményvezetői munkakör pályázat útján 
történő betöltéséig. A pályázati kiírásban a benyújtási határidő 2019. március 15., az elbírálás 
az előzőekhez hasonlóan a 2019. március 28-i Képviselő-testületi ülésen lenne, illetve 2019. 
május 1-től lenne betölthető az állás, meghatározott időre, öt évre. Az előterjesztésben 
szerepel egy másik határozati javaslat ideiglenes bizottság létrehozására. Az intézményvezetői 
álláshelyre érkező pályázat elbírálására kötelező létrehozni egy szakértelemmel rendelkező 
ideiglenes bizottságot. A bizottságnak legalább 3 főből kell állnia, a javaslatban 4 fő szerepel, 
tekintettel arra, hogy ha valaki nem tud megjelenni, még úgy is határozatképes lehessen. Az 
egyik tagja az NMI Művelődési Intézet Nonprofit Közhasznú Kft. delegált tagja kell hogy 
legyen. Ha a bizottság javasolja, és a Képviselő-testület elfogadja a javaslatot, akkor 
megkeresik az intézetet, hogy delegáljon egy tagot.  

Seresné Lados Éva elnök kérdezi, van-e valakinek kérdése, javaslata? 

 Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az aki elfogadja a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére új pályázat kiírását az előterjesztés 
szerint, melyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a következő 
határozatot hozza: 

 
20/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshellyel 
kapcsolatos pályázat kiírására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a pályázati 
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kiírást a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére 
az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Erről értesül:  
    1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
    2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az aki elfogadja a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére ideiglenes 
bizottság létrehozását az előterjesztésben foglaltak szerint, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogad és a következő határozatot hozza: 

 
21/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat ideiglenes bizottság létrehozására a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház 
és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az Ideiglenes 
bizottság létrehozását a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
igazgatói álláshelyére kiírt pályázat véleményezésére, amely tagjának: 

 Bagi Zsolt Arnold képviselőt (5055 Jászladány, Nagydabi u. 7. sz.). 
 Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert (5055 Jászladány, Kossuth L. u. 37. 

sz.)  
 Seresné Lados Éva képviselőt (5055 Jászladány, Damjanich u. 7. sz.).   
 NMI Művelődési Intézet Nonprofit Közhasznú Kft. Jász-Nagykun-Szolnok 

megyei irodájának delegált tagját 
 
javasolja. 

Erről értesül:  
    1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
    2./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 
10. N A P I R E N D I    PONT 

Tájékoztatás a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

 Lovász Imre jegyző 

 

Seresné Lados Éva elnök: Kérdezi Lovász Imre jegyzőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni 
az írásos anyagot? 

Lovász Imre jegyző: A decemberi Képviselő-testületi ülésen kért az egyik képviselő egy 
ilyen tájékoztatást. Az előterjesztés részletesen tartalmazza, hogy jelenleg milyen 
munkaidőben dolgoznak, valamint milyen lehetőségek vannak ennek módosítására. 

Baginé Gavaldik Lívia: A bizottságnak kell javaslatot tennie a módosításra? 

Lovász Imre jegyző: Tájékoztatásképpen hozták be az anyagot. Nem tudja, hogy lesz-e 
javaslat munkaidő változtatására. Lehetőség van a tájékoztató elfogadására.  
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Baginé Gavaldik Lívia: Gondolja, hogy egész év folyamán változó a jelenlét, van amikor 
nagyobb óraszámban kellene ellátniuk a feladatot. Bár a téli időszakban a fatolvajlás jelenthet 
feladatot. Mert a munkaidő keretben való foglalkoztatás a munkáltatónak nagyobb 
rugalmasságot biztosít.  

Lovász Imre jegyző: Ez is felmerült, illetve az osztott munkaidő is.  

Seresné Lados Éva bizottság elnöke kérdezi, van-e további kérdés, van-e valakinek 
javaslata?  

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

Seresné Lados Éva elnök szavazásra teszi, ki az aki elfogadja  a mezőőrök munkaidejéről és 
annak módosítási lehetőségéről szóló tájékoztatót az előterjesztés szerint, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a következő határozatot hozza: 

 
22/2019. (I.29.) számú Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottsági határozat 
Javaslat a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről szóló tájékoztató 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a mezőőrök 
munkaidejéről és annak módosítási lehetőségeiről szóló tájékoztatót az előterjesztés 
szerinti tartalommal. 

Erről értesül:  
    1./ Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság tagjai helyben 
    2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
11. N A P I R E N D I    PONT 

Előterjesztés a REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás hatáskörében 
lévő két gazdasági társaság egyesüléséről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

Seresné Lados Éva bizottság elnöke kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert 
kívánja-e összefoglalni a napirendi pontot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Köszöni a lehetőséget, felkéri Lovász Imre 
jegyzőt, ismertesse a napirendi pontot.  

Lovász Imre jegyző: A hulladékgazdálkodást a Regio-Kom látja el, amely két gazdasági 
társaságát szeretné most egyesíteni. Az erről szóló döntést a Regio-Kom Térségi Kommunális 
Szolgáltató Társulás meghozta, de szükséges a tagönkormányzatok jóváhagyó határozata is. A 
határozati javaslatot elkészítették ügyvédeik, amely az előterjesztés mellékletét képezi. 

Baginé Gavaldik Lívia: Jászladányra nézve ennek a döntésnek van bármilyen hatása? 

Lovász Imre jegyző: Nem, ez csak szervezeti átalakítás.  

Seresné Lados Éva bizottság elnöke: Kérdi van-e még valakinek kérdése, észrevétele a 
napirendi ponttal kapcsolatban? 

 Hozzászólás, javaslat nem hangzik el.  




